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Vragen van het lid Roemer (SP) aan
de minister van Verkeer en Waterstaat
over ProRail die investeert in stroom
voor de weg. (Ingezonden
10 december 2009)

1
Wat is uw mening over het bericht
dat spoorbeheerder ProRail zich nu
ook met het vervoer over de weg
bezig gaat houden door leverancier
van stroom voor elektrische auto’s op
de snelweg te worden?1

2
Kunt u aangeven hoe ver de techniek
van het elektrificeren van de weg al
is?

3
Vindt u het een taak van ProRail om
zich met wegen en vervoer per auto
bezig te houden? Kunt u uw
antwoord toelichten?

4
Welke rol heeft Rijkswaterstaat bij
bedoelde stroomleveranties? Zou het
niet logischer zijn om Rijkswaterstaat
deze infrastructuur te laten verzorgen
in plaats van ProRail? Kunt u uw
antwoord toelichten?

5
Hoeveel geld heeft ProRail
geïnvesteerd in de ontwikkeling van
dit systeem? Waar is dit geld van
afkomstig?

6
Kunt u uitsluiten dat ProRail geld, dat
bestemd is voor het spoor, gaat

gebruiken voor het elektrificeren van
de weg? Zo nee, wat vindt u hiervan?

1 De Telegraaf, 9 december 2009: «Stroom uit
snelweg»
http://www.telegraaf.nl/binnenland/5527410/
__Stroom_uit_snelweg__.html
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